
EXTRACTE DE L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI DE L'IES NÚM. 26
MISERICÒRDIA, CELEBRAT, EN DUES SESSIONS, ELS DIES 9 I 15 DE FEBRER
DE 2023

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 18:30 h, el dia 9 de febrer i
a les 17:30 h. el dia 15 de febrer, amb el següent ordre del dia:

1.- Aprovació, si s'escau, de les actes anteriors
2.-  Aprovació  del  compte  anual  de  gestió.  Estat  de  les  lletres  A,  B i  C.  Desglossament
econòmic IES-Complex
3- Anàlisi dels resultats de la primera avaluació
4.- Precs i preguntes

1. Aprovació de les actes amb una esmena presentada a una d'elles pel sr. Fernando Centeno. 

2.- Aprovació del compte anual de gestió. Estat de les lletres A, B i C. Desglossament
econòmic IES-Complex

Pren la paraula el secretari, Joan Coba, que havia enviat a tots els presents l'estat de les lletres
A,  B i  C del  compte  de  gestió  de  l'IES 26,  referit  al  31  de  desembre  de  2022,  amb el
desglossament  econòmic  IES-Complex.  En  la  lletra  C,  es  replega  un  saldo  bancari  de
112.037,82 € a 31 de desembre de 2022,  que serà l'inicial per a l'exercici 2023.  Comunica
també que, en relació al saldo del Complex, hem rebut en l'exercici que tanquem ara 30.051 €
però les despeses que ha comportat aquest han ascendit a 34.473,94.

A continuació,  assegura que la  situació econòmica de l'institut  ha continuat  sent sanejada
durant l'exercici 2022. El secretari opina que comptem amb un saldo moderadament elevat,
que ens permetrà acometre les necessitats més peremptòries de l'institut. Cal ser, tot i això,
cautelosos amb la despesa. 

A continuació, el secretari sol·licita als assistents que demanen els aclariments que consideren
oportuns  però ningú ho veu necessari.  Consegüentment,  l'estat  de les lletres A, B i  C del
compte de gestió de l'IES 26, referit al 31 de desembre de 2022 és aprovat pel consell escolar.

3- Anàlisi dels resultats de la primera avaluació

Pren la paraula la cap d'estudis, Isabel Mira que ofereix una comparativa respecte a altres
anys, de la qual destaca que les dades són una mica millors que en el curs precedent, i més o
menys semblants a les de dos anys arrere. En definitiva, pareix que, a grans trets, les dades
són lleugerament  millors  a  les  dels  últims  anys  i,  desitja  que  es  confirmen en  la  segona
avaluació.

Tot i les apreciacions de la cap d'estudis, el sr. Fernando Centeno ha percebut que les dades en
2n. d'ESO estan clarament per davall. Es pregunta per què i si pot haver influït l'ensenyament
per àmbits. També planteja la necessitat de disposar de més recursos per a solucionar aquest
problema. Es pregunta si pot estar afectant que les Matemàtiques s'impartisquen en anglés.

La cap d'estudis remarca que, tradicionalment en el nostre institut, és aquest nivell al que li
costa més d'arrancar. Potser, en part és atribuïble a la matrícula sobrevinguda amb el curs
començat. Té esperança que el nostre programa actual PAC puga contribuir a millorar els



resultats en 2n. d'ESO. La COCOPE és conscient de la situació i treballa per a millorar-la.

La  professora  Tania  Gardó  opina  que  la  tendència  actual  és  la  codocència  i  no  els
desdoblaments,  que  creu  que  funcionaven  millor.  De  la  mateixa  opinió  és  la  professora
Arantxa del Castillo. Sobre la influència que en els resultats negatius poguera estar tenint el
fet que les Matemàtiques s'impartisquen en anglés, la cap d'estudis opina que la llengua no
hauria de ser la responsable. 

4.- Precs i preguntes

Pren la paraula el sr. Fernando Centeno que fa diferents aportacions:
a) hi ha representants de l'AMPA que no estan presents hui en la reunió i ho atribueix, tal
vegada, al canvi de data respecte a l'anunciada primerament.

b) no és coneixedor de les conclusions a què s'arriba en les diferents comissions del consell
escolar  i més  en  concret,  sobre  l'aplicació  pràctica  de  l'acord  de  la  comissió  d'activitats
extraescolars i complementàries al voltant del protocol de gestió i comunicació.

c) ha rebut informació de part d'algunes famílies que asseguren que les absències i els retards
del professorat són nombrosos. No dubta que les faltes d'assistència estiguen justificades però
remarca la situació negativa que aquest fet provoca. Es pregunta si tenim un problema en el
centre amb les baixes o tardances del professorat.

Li  respon el  director,  Octavi  Sanchis,  que assegura que les  hores  no impartides  en gener
passat són un 2% respecte al total, dada que no és superior a la d'altres períodes. La majoria
de les faltes no són per baixa sinó per indisposicions o malalties puntuals. 

Intervé ara  la  professora Tania Gardó que trau a  col·lació el  problema que ha generat  la
retirada dels portàtils de les aules de la UNED. Demana una solució com més ràpida millor. El
director  es compremet a tindre solucionat  el  problema el  dilluns següent  (13-02),  amb un
portàtil que haurà d'arreplegar en consergeria el professor/a que impartirà la classe a primera
hora. 

La cap d'estudis opina que el problema generat pel robatori s'haguera evitat si disposàrem de
vigilància humana en els  corredors i,  per descomptat,  si  aquesta es completara mitjançant
càmeres de vigilància.

La professora Beatriz Artuñedo s'interessa per la neteja i acondicionament del porxe situat en
el  pati  interior.  També  sol·licita  una  quantitat  de  diners  del  pressupost  del  centre  per  a
acondicionar algunes aules i donar-los un altre aspecte. 

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 20 h. del dia 9 de febrer i a les 18:30 del
dia 15 de febrer.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI


